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VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

Zuidelijke ring Tielt  -  Stand van zaken

In schriftelijke vraag nr. 545 van 13 februari 2020 vroeg ik de minister naar een stand 
van zaken in het dossier van de ring rond Tielt. De vorige minister van Mobiliteit zag de 
noodzaak niet om een bijkomende ringweg aan te leggen, maar het stadsbestuur blijft 
tot op vandaag nog steeds vragende partij om deze bijkomende verbinding te realiseren.

In haar antwoord schreef de minister: “In het kader van het opstellen van een vernieuwd 
mobiliteitsplan voor de stad Tielt, wordt binnenkort een studiebureau aangesteld. Binnen 
deze opdracht zal ook een herkomst-bestemmingsonderzoek gebeuren om de noodzaak 
van een zuidwestelijke tangent verder te onderzoeken.”

1. Welk studiebureau heeft het onderzoek gedaan?

2. Waar kunnen we de resultaten terugvinden van het onderzoek?

3. Wat waren de belangrijkste conclusies van het studiebureau?

4. Wat is de stand van zaken in dit dossier? Wat zijn de vervolgstappen?



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD 
op vraag nr. 1142 van 6 mei 2021
van MARTINE FOURNIER

1. Studiebureau Vectris werd aangesteld door de stad Tielt om de tellingen uit te voeren. 
Door de COVID-19 maatregelen (en de invloed hiervan op het verkeer) is dit nog niet 
kunnen gebeuren.

2. De tellingen worden normaal gepland in juni 2021. Er zijn dus nog geen resultaten 
beschikbaar. 

3. Er zijn nog geen conclusies kunnen genomen worden.

4. Met de bijkomende versoepelingen die voorzien zijn, verwacht het stadsbestuur een 
normalisatie van het verkeer.

Als de tellingen in juni uitgevoerd worden, kunnen de resultaten in het najaar 
beschikbaar zijn.


